

Title (en)

Method of and device for filling containers.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Füllen von Behältern.

Title (fr)

Procédé et dispositif de remplissage de récipients.

Publication

EP 0414031 A1 19910227 (DE)

Application

EP 90115111 A 19900807

Priority

DE 3927489 A 19890821

Abstract (en)

A method of and a device for filling containers with liquid, in particular with a liquid under high pressure, is described. The device has at least one liquid reservoir (1), container carriers moving successive containers (2) along a preset container path (A-D), and filling heads (6) guided along a movement path corresponding at least in certain sections to the preset container path. The filling heads are mountable, in each case by means of centering members, sealingly onto successive containers (2) to be filled and have means for introducing the liquid contained in the liquid reservoir into the containers. Additional container-processing devices, such as for example labelling devices (9, 11) or printing devices, are arranged along the container path (A-B-C-D). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Füllen von Behältern mit einer Flüssigkeit, insbesondere mit einer unter erhöhtem Druck stehenden Flüssigkeit beschrieben. Die Vorrichtung weist wenigstens einen Flüssigkeitsvorrat (1), aufeinanderfolgende Behälter (2) entlang einer vorgegebenen Behälterbahn (A-D) bewegende Behälterträger und entlang einer mit der vorgegebenen Behälterbahn wenigstens abschnittsweise korrespondierenden Bewegungsbahn geführte Füllorgane (6) auf. Die Füllorgane sind jeweils mittels Zentrierkörpern dichtend auf aufeinanderfolgende zu füllende Behälter (2) aufsetzbar und weisen Mittel zum Einfüllen der im Flüssigkeitsvorrat enthaltenen Flüssigkeit in die Behälter auf. Entlang der Behälterbahn (A-B-C-D) sind weitere Behälterbearbeitungseinrichtungen, wie beispielsweise Etiketteneinrichtungen (9, 11) oder Druckeinrichtungen angeordnet.

IPC 1-7

B67C 7/00

IPC 8 full level

B67C 3/06 (2006.01); **B65C 3/26** (2006.01); **B67B 3/20** (2006.01); **B67C 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65C 3/26 (2013.01); **B67B 3/2033** (2013.01); **B67C 7/00** (2013.01); **B67C 2003/2697** (2013.01); **B67C 2007/0066** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3611391 A1 19871008 - RHEIN OTTO H
- [Y] FR 2151725 A5 19730420 - BEDIN JEAN
- [A] EP 0319504 A1 19890607 - KABIVITRUM AB [SE]
- [A] US 4315795 A 19820216 - JODREY ROBERT M, et al

Cited by

DE102006044592A1; CN114772519A; EP3135628A1; CN113526435A; CN107244644A; CN108290728A; CN102803079A; EP3453629A1; EP2749501A1; CN104884352A; EP3156341A1; EP3118131A1; CN106348235A; US10384818B2; EP2889229A1; EP4015443A1; CN104640802A; CN116558893A; EP0528217A1; CN110668373A; CN110799448A; CN113772613A; DE4039434A1; EP3106402A1; US9758361B2; US10315786B2; US10017370B2; US9840404B2; WO2014102075A1; WO2017097787A1; WO2014016091A3; US8281667B2; WO2017135902A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0414031 A1 19910227; CA 2023652 A1 19910222; DE 3927489 A1 19910228; JP H0398894 A 19910424

DOCDB simple family (application)

EP 90115111 A 19900807; CA 2023652 A 19900820; DE 3927489 A 19890821; JP 21593590 A 19900817